

Referat fra trænermødet
torsdag d. 6.8.2020 kl. 19.00

- Valg af ordstyrer
Lone

- Bordet rundt.

Mette A.: sommerhvalpetræf i sommerferien, 3 hvalpehold starter i næste uge

Ingen andre havde noget at berette, da der dels har været sommerferie og dels lukket ned pga corona

- Nyt fra bestyrelsen:

Har arbejdet på at sende informationer fra landsforeningen rundt ifm corona, hvilket både har været et stort arbejde og vanskeligt

Uvished hvornår der kan holdes konkurrencer igen

Der er ved at ved at blive skiftet master pt, klubben får kompensation for skader på græsplænen

Har udarbejdet retningslinjer (tilskudspolitik) om betaling for kurser. Ligger på hjemmesiden.

Diskussion om hvor vidt det kun er i DCH regi, eller om andre kurser anerkendes og, generelt, hvilke præmisser der lægges til grund for hvilke kurser der anses som relevante.

Bestyrelsens grundholdning er, at vi som DCH klub bestræber os på at støtte DCH, men bestyrelsen er samtidig åben for, at man som træner deltager i kurser uden for DCH

- Attraktivt at være træner:

Trine: trænerne bliver tit spurgt om de kan tage yderligere hold. Udtryk for at vi har for få trænere. Kan vi gøre noget for at det bliver mere attraktivt at blive træner, for at tiltrække flere?

Skal vi prioritere hvalpehold, for at få skabt et fundament af HF og hunde, som kan rykke videre i klasserne

- Kurser/økonomisk opbakning fra klubben (personalepleje):
(blev diskuteret som en del af punktet om tilskudspolitik)

- Sporhold og arealer:
William: vil gerne stå for sportræning, men mangler arealer. Tænker det som spotkurser. Klubben er åben for at betale ejeren af et givent areal, for at vi må benytte det. Bestyrelsen drøfter det.
Opfordrer trænerne til at finde ud af, hvor mange der overhovedet er interesserede i, at træne spor, formentlig med start september-oktober. Meld tilbage til William

- Nyt fra T/A:
 1. Mentorordning:
TA har lavet en plan (Lone lægger notat om dette ind under træner på nettet)

 2. D-test i nye klæder:
TA's oplæg er, at D-test ikke længere giver mening og har et forslag om en anden "test", hvor leg, glæde, samarbejde og lydighed er i fokus. (Charlotte lægger TA's noter ind i gruppen). Ikke point, men bestået/ikke bestået.
Skal det være frivilligt, eller obligatorisk?
Hvad skal det hedde? HH: intro 1-2. Inge: "Hvad kan jeg?"
Der kom forskellige ideer til øvelser, som TA drøfter.
Trænerne opfordres til at komme med ideer til intro 2 (eller hvad det nu kommer til at hedde)

 3. Opgave fordeling:
Lone: tilmeldinger, hvalpeholdstilmeldinger
Charlotte: indkaldelse til trænermøder
Finn: arrangementer, foredrag
Connie: har oprettet et agiltyudvalg, koordinering/kontakt ift aspiranter

- Hvalpehold/unghundehold:

- Næste trænermøde: 28/9 kl.19.00

- Evt:

Jill: hvem er det der flytter ipo-springet?

Anita: det aflåste skab: kan vi have lange line, bolde oa., som trænerne må låne HF til træning?

Træner sammen med nogen fra andre DCH klubber. Må man tage dem med ?

I sådanne situationer, skal man spørge bestyrelsen

Susanne: runderingshold tirsdage og lørdage. Lægges ind i en gruppe på hjemmesiden

/referent:finn